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گـــزارش
سرانجام تصویب طرح »کاهش تنوع مدارس« 

جلوگیری از توسعه مدارس خاص تا تصمیم گیری نهایی
انتظار 200 ساله برای خانه دار شدن

درحالی كـه گرانـی مسـکن باعـث كـوچ برخـی از 
شـهروندان از پايتخت شـده اسـت، معاون شهردار 
تهـران می گويـد كـه 50000 واحـد مسـکونی در 

تهـران سـاخته ايم.
بـر اسـاس گـزارش بانـك مركـزی متوسـط قیمـت 
مسـکن در تهـران بـه 88.5 میلیـون تومان رسـیده 
و بـا ايـن قیمـت دوره انتظـار بـرای خانـه دار شـدن 
يـك خانـواده تهرانـی بـرای يـك واحـد مسـکونی 
100 متـری 200 سـال اسـت. معـاون شهرسـازی و 
معماری شـهر تهران حمیدرضـا صارمی در خصوص 
رفـع مشـکل مسـکن در تهـران می گويـد كـه »50 
هزار واحد مسـکونی را در بافت فرسـوده با همکاری 

مـردم سـاخته ايم« و در آبـان رونمايـی می شـود.
افزايـش نـرخ تـورم و نبـود ثبـات قیمـت در بـازار 
مسـکن و اجاره بهـا در سـال های اخیـر باعث شـده 
كـه مردم از مركز و بالای شـهر به پايین و حاشـیه 
شـهر كـوچ كنند.شـهرداری در 3 سـال گذشـته 
تصمیـم گرفـت بـا ايجـاد قـرارگاه مسـکن موانـع 
موجـود را برطـرف كنـد و در ايـن زمینـه سـاخت 
200 هـزار واحـد مسـکونی در پايتخـت آغاز شـد.
معـاون شـهردار تهـران بـا بیـان اينکـه بـه دنبـال 
بـه  هسـتیم  اسـتطاعت پذير  مسـکن  احـداث 
فـارس می گويـد كـه بـرای ساخت وسـاز در تهران 
اضافـه  يك طبقـه  فرسـوده  بافـت  در  به خصـوص 
می دهیـم و عـوارض صـدور پروانـه را هـم رايـگان 
كرد ه ايـم و بـه زودی بسـیاری از واحدهای سـاخته 

شـده را تحويـل داده خواهیـم داد.
بـد مسـکنی، پديده  ناگـوار اجتماعی  اسـت كه در 
سـال های اخیـر بـه نقطه  اوج خود رسـیده اسـت. 
برخـی افـراد از پس هزينه هـای زندگـی در تهران 
بـر نمی آينـد و خانواده هـای خود را به شهرسـتان 
بـرده و خودشـان بـرای كار در تهـران می ماننـد و 
شـب ها در صندلـی عقـب ماشـین می خوابنـد و 
يـا يك تخـت روی يـك پشـت بام اجـاره می كنند.
كـه  می گويـد  تقـوی  رضـا  مسـکن  كارشـناس 
»شـهرداری نبايـد در مسکن سـازی ورود كننـد« 
چـرا كـه باعـث افزايـش نرخ می شـود. كارشـناس 
شـهری علـی رضاپـور بـا بیـان اينکـه در تهـران 
بايـد سـالانه 180 هـزار واحـد مسـکونی سـاخته 
شـود، می گويـد كـه شـهرداری با مشـاركت بخش 
خصوصـی پروژه هايـی را تعريـف كـرده اسـت تـا 
ايجـاد  شـهرداری  بـرای  كـه  درآمـدی  محـل  از 
می شـود، خدمـات اجتماعـی و مسـکن معـوض را 
در مسـیر بازآفرينـی بافـت فرسـوده ارائـه كنـد تا 

اقشـار كم درآمـد هـم خانـه دار شـوند.  
در حالـی  كـه قیمـت هـر متـر مسـکن در تهـران، 
برابـر حداقـل دسـتمزد يـك كارگـر  از 7  بیـش 
اسـت، كارشناسـان می گوينـد كه  بايد سـازمان ها 
و نهادهـا زمین هـای ذخیـره و بلااسـتفاده خـود را 
بـه امـر مسکن سـازی اختصـاص دهنـد و دولـت 
هـم بـا دادن وام هـای كم بهـره هزينـه تمام شـده 

قیمـت خانـه در تهـران كاهـش دهد.

آغاز ثبت نام وام بازنشستگان 
ســازمان تامین اجتماعی اعــلام كرد: ثبت نام وام 
ضروری بازنشســتگان و مستمری بگیران سازمان 

تامین اجتماعی از امروز آغاز شد.
به گزارش ســازمان تأمین اجتماعــی از  21 مهر 
مرحله ســوم ثبت نام وام ضروری بازنشســتگان و 
مســتمری بگیران ســازمان تأمین اجتماعی آغاز 
 شــد و بازنشستگان واجد شــرايط می توانند برای 

بهره مندی از اين تسهیلات اقدام كنند. 
ايــن وام يکــی از مهم ترين برنامه هــای حمايتی 
دولت برای بهبود وضعیت معیشــتی بازنشستگان 
و مســتمری بگیران است. از شــرايط ثبت نام وام 
30 میلیون تومانی بازنشســتگان تأمین اجتماعی 

می توان به موارد ذيل اشاره كرد؛
 دارا بودن 20 سال سابقه بیمه پردازی و بیشتر

 دارای سن 50 تا 78 سال
 عدم مسدودی حساب

 مالکیت تلفن همراه به نام شخص متقاضی
 عدم سابقه چك برگشتی

 عدم بدهی معوق به سیســتم بانکی كشور )بابت 
شخص متقاضی يا ضمانت وام ديگران(

از تســهیلات مشــابه طــی اســتفاده   عــدم 
3 سال گذشته

 داشــتن موجودی كافی در حساب بانکی شخص 
به مبلغ 100 هزار تومان

طبق اعلام ســازمان تأمیــن اجتماعی، وام ها پس 
از طی مراحل بررســی و تأيید، به صورت مرحله ای 
به حســاب بازنشستگان و مســتمری بگیران واريز 

خواهد شد.
وام قرض الحســنه بازنشستگان تأمین اجتماعی، با 
توجه بــه افزايش هزينه های زندگی و فشــارهای 
اقتصادی، می توانــد به عنوان يك كمك مالی مهم 

برای اين قشر باشد. 
ثبت نام مرحله ســوم اين وام فرصتی اســت برای 
بازنشســتگان و مستمری بگیرانی كه تاكنون موفق 
به دريافت اين تسهیلات نشده اند، تا با دريافت وام 

بخشی از نیازهای مالی خود را پوشش دهند.
ســازمان تأمین اجتماعی همچنیــن اعلام كرده 
اســت كه تعداد دريافت كنندگان وام قرض الحسنه 
بازنشستگان اين سازمان در سال جاری به 80 هزار 

نفر رسیده است.

اخبــــار

معــاون دبیركل شــورای عالی آموزش و پــرورش با بیان 
اينکه تا زمان تصويب طرح كاهش تنوع مدارس در شورای 
عالی از هرگونه توســعه مدارس خاص مثل اســتعدادهای 
درخشان، نمونه دولتی و فرهنگ جلوگیری می شود، گفت: 
در صورت نیاز به ايجاد يك مدرســه خــاص، موضوع در 
شــورای معاونان وزارت آموزش و پرورش بررســی و بعد 

اتخاذ تصمیم می شود.
موســی الرضا كفاش در گفت وگو با ايســنا، بــا بیان اينکه 
زمانی كه بحث عدالت تربیتی و كیفیت بخشی به مدارس 
دولتی مطرح می شود، يکی از موضوعات مورد نقد و بحث، 
كاهش تنوع مدارس است، گفت: گروه زيادی از مخاطبان 
و مردم بر تنوع مدارس به ويژه در حوزه مدارس دولتی نقد 
بسیار دارند و همین موضوع باعث شده دانش آموزان جذب 
انواع خاصی از مدارس شده و عملا مدارس عادی دولتی به 
لحاظ كیفیت آموزشی در سطح پايینی قرار گیرند و به اين 
گروه از دانش آموزانی كه در مدارس عادی دولتی تحصیل 

می كنند، جفا شود.
وی با بیان اينکه وزارت آموزش و پرورش و شــورای عالی 
آموزش و پرورش به عنوان مرجع سیاست گذاری، موضوع 
تنوع مدارس را مدت هاست تحت بررسی قرار داده، افزود: 
معتقديم برخی از مواردی كه تحت عنوان انواع مدرسه نام 
برده می شــود، نوع مدرسه نیســت؛ بلکه به نوعی در ارائه 
خدمات متفاوت هستند؛ به عنوان مثال مدرسه هايی داريم 
كه تحت عنوان مدرســه قرآنی آموزش های عادی را ارائه 
می دهند؛ اما در كنار آن شــش ساعت نیز تدريس قرآن را 
برای دانش آموزانی كه علاقه مند به مباحث قرآنی هستند، 

انجام می دهند.
معاون دبیركل شورای عالی آموزش و پرورش درباره انواع 
مدارس، گفت: مثــلا مدارس هیئت امنايی نوع مدرســه 
نیســتند بلکه مدارس عادی دولتی  هســتند كه به شیوه 
هیئت امنايی اداره می شوند؛ يعنی با اين نگاه كه مشاركت 
اولیــا در اين مدارس افزايش پیدا كند، هیئت امنايی برای 
برنامه ريزی در مدرسه داشته باشند؛ بنابراين تحت عنوان 
مدارس هیئت امنايی از اين  مدارس ياد می كنیم؛ هر چند 
ممکن اســت برخی از مدارس غیردولتی به شــیوه هیئت 
امنايی اداره شــوند، اما مدارس هیئت امنايی در مصوبات 
 شــورای عالی دولتی هستند كه به شــیوه هیئت امنايی 

اداره می شوند.
كفاش با بیان اينکه يك سری مدارس تحت عنوان مدارس 
شاهد يا مدارس استعدادهای درخشان يا سمپاد يا مدارس 
ايثارگــران وجود دارنــد كه مصوبه شــورای عالی انقلاب 

فرهنگــی را دارند؛ گفت: همچنین مــدارس بین الملل كه 
مربوط به دانش آموزان اتباع اســت، مدارس نمونه دولتی، 
مدارس شــبانه روزی مدارس ورزش هستند كه معتقديم 
نوع مدرسه نیستند. وی با بیان اينکه ماده واحده ای تحت 
عنوان ساماندهی و كاهش تنوع مدارس، آماده و در شورای 
عالی آموزش و پرورش مطرح شــده، افزود: شــورا نظر بر 
اصلاح برخی بندها داشت، مجددا اصلاحات صورت گرفته 
و الان آماده تصويب نهايی است تا در رياست جمهوری به 

امضای رئیس جمهور برسد.
معاون دبیركل شورای عالی آموزش و پرورش با بیان اينکه 
در اين ماده واحده استناد كرديم به بند چهار راهبرد كلان 
ســند تحول بنیادين و تکالیف مندرج در بند يك از بخش 
اقدامات اساسی زير نظام راهبری و مديريت نظام تعلیم و 
تربیت رســمی كه در جلسه 948 شــورای عالی سال 96 
تصويب شــده، ادامه داد: تاكید شده كه بايد تنوع مدارس 
كاهش پیدا كنند؛ بنابراين در اين ماده واحده پژوهشــگاه 
مطالعات آموزش و پرورش موظف شده ظرف مدت سه ماه 

از تاريخ تصويب ماده واحده، پژوهشــی مبتنی بر فلسفه و 
خاستگاه تاســیس مدارس مختلف، عملکرد و تاثیر آن بر 
عدالت آموزشی را انجام دهد و نتايج برای تصمیم گیری در 

خصوص كاهش تنوع مدارس ارائه شود.
كفــاش با بیان اينکه هر كدام از مدارس با يك فلســفه و 
خاســتگاهی ايجاد شــده اند؛ گفت: اكنون اگر قرار اســت 
مدارس كاهش پیدا كنند، بايد بررسی ها انجام شود تا اگر 

كاری انجام شد، پشتوانه پژوهشی داشته باشد.
وی با بیــان اينکه در قانون برنامــه هفتم مصوب مجلس 
شورای اسلامی كه قانون جديدی است، بر توسعه مدارس 
شــبانه روزی، مدارس عشايری و روســتايی برای حمايت 
از دانــش آموزان مناطق محروم تاكید شــده، افزود: هیچ 
وقت نمی توانیم اين  مدارس را جمع كنیم؛ اگر قرار اســت 
تغییری صورت گیرد بايد فلســفه آن مشــخص شود؛ زيرا 

بیگدار به آب زدن بر مشکلات اضافه می كند.
معاون دبیركل شورای عالی آموزش و پرورش با بیان اينکه 
وزارت آموزش و پرورش بايــد ظرف مدت يك ماه بعد از 

انجام پژوهش براســاس يافته ها طرح خود را برای كاهش 
تنوع مدارس با توجه به اصول به دبیرخانه شــورای عالی 
آموزش و پرورش ارائه كند، ادامــه داد: مطلوبیت حداقل 
جداســازی دانش آموزان، مطلوبیــت ارائه خدمات متنوع 
داخل مدرســه ای به جای تنوع بخشــیدن به مدارس، به 
رسمیت شــناختن وجوه تمايز مدارس و اعطای اختیارات 
بیشتر به مدارس، احیای ظرفیت ماده دو قانون تاسیس و 
اداره مدارس مراكز آموزشــی و پرورشی غیر دولتی نکاتی 

است كه بايد به آن توجه شود.
كفاش با بیان اينکه ســپس دبیرخانه شورای عالی موضوع 
را در كمیســیون های مربوطه بررســی و به شورای عالی 
آموزش و پرورش برای تصويــب ارائه می كند، اظهار كرد: 
تا زمان تصويب طرح در شــورای عالی از هر گونه توسعه 
مدارس خاص مثل استعدادهای درخشان، نمونه دولتی و 
فرهنگ جلوگیری می شــود و اگر ضرورت و نیاز به ايجاد 
يك مدرســه خاص بود، موضوع در شورای معاونان وزارت 

آموزش و پرورش بررسی و بعد اتخاذ تصمیم می شود.

رئیس پلیس راهور فراجا با تشريح اقدامات انجام شده در هفته فراجا از غیرحضوری 
شدن 4 خدمت پلیس راهور و هوشمند سازی كنترل ترافیك خبر داد.

سردار ســید تیمور حســینی با بیان اينکه در هفته فراجا، اقدامات گسترده ای 
توسط پلیس راهور انجام و از طرح های جديد زيادی رونمايی شد گفت:  يکی از 
اقدامات فرهنگی مهم در اين هفته، تأكید بر گســترش طرح »همیاران پلیس« 
بــود، اين طرح به عنوان يکی از ســرمايه های مهم پلیس راهور اســت و هدف 
اصلــی اين برنامه، آموزش كــودكان برای درك درســت از زندگی اجتماعی و 

مسئولیت پذيری است.
وی ادامه داد: برنامه ای جامع تــر با عنوان »همیاران زندگی« را نیز داريم كه به 
دنبال آن اســت تا علاوه بر آموزش اصول رانندگی ايمن، كودكان در حوزه های 
مختلفی مانند محیط زيست، مصرف انرژی و كمك به سالمندان نیز مهارت های 
اجتماعی كســب كنند. من از  رئیس جمهور محترم دعوت می كنم تا در كنگره 

طلايه داران ترافیك شركت كرده و به توسعه اين طرح ياری رساند.
حسینی گفت: در راســتای هوشمندسازی و تسهیل دسترسی مردم به خدمات 
راهور، چهار طرح جديد در حوزه خدمات غیرحضوری افتتاح شــد. اين طرح ها 
شامل درخواست رفع سد معبر، استعلام كروكی برخط، استعلام تاريخچه پلاك 
و ويرايــش اطلاعات تماس مالك وســیله نقلیه بودند. ايــن خدمات به صورت 
اينترنتی و آنلاين در دســترس هموطنان قرار گرفته انــد و از مهم ترين مزايای 
آن هــا می توان به كاهش نیــاز به مراجعه حضوری، تســريع در ارائه خدمات و 
دسترسی به سوابق الکترونیکی تصادفات اشاره كرد. اين طرح ها نه تنها به بهبود 
خدمات رسانی كمك می كنند، بلکه در روان سازی ترافیك نیز مؤثر خواهند بود.

وی با اشــاره به اينکه يکی از دســتاوردهای مهم پلیس راهور در ســال جاری، 
كاهش آمار جان باختگان تصادفات رانندگی اســت؛ افــزود: افزايش نرخ جرايم 
رانندگی در سال 1403، تأثیر مثبتی بر كاهش تصادفات داشته است. از ابتدای 
ســال 1403 تا پايان شهريور، شاهد كاهش 19 درصدی جان باختگان تصادفات 

رانندگــی بوده ايم. افزايش نرخ جرايم، همراه با بهبود اقدامات نظارتی و اجرايی، 
نقش مهمی در كاهش اين آمار داشــته است. همچنین 50 درصد اين كاهش به 

طور مستقیم به افزايش نرخ جريمه ها مرتبط است.
ريیــس پلیس راهور فراجــا ادامــه داد: در اقدامی نوآورانه، راه اندازی ســامانه 
رسیدگی اينترنتی به جريمه های رانندگی تا پايان سال جاری انجام خواهد شد. 
با اين ســامانه، رانندگان می توانند بدون نیاز به مراجعه حضوری، به طور آنلاين 
جريمه هــای خود را پیگیری و پرداخت كنند. ايــن اقدام گامی مؤثر در كاهش 

ترافیك ادارات پلیس و تسهیل خدمات دهی به شهروندان خواهد بود.
حســینی با بیان اينکه در هفته فراجا، پلیس راهور با معرفی خودروهای برقی به 
ناوگان خود، گامی بلند در راستای استفاده از فناوری های نوين و حفاظت از محیط 
زيست برداشت، گفت: خودروهای برقی تازه وارد با قابلیت پیمايش 420 كیلومتر 
با هر بار شارژ، نشــانگر توجه ويژه به انرژی های پاك و كاهش آلاينده ها هستند. 
اين خودروها، كه با همکاری شركت خودروسازی بهمن موتور تهیه شده اند، قابلیت 
حضور در جاده ها و معابر شــهری را دارند و به بهبود كیفیت هوای شهرها كمك 
می كنند. همچنین، پلیس راهور در هفته فراجا به بهبود زيرساخت های هوشمند 
نظارت بر ترافیك پرداخت و تعداد دوربین های هوشمند كنترل سرعت و تخلفات 
در جاده ها و معابر شهری را افزايش داد. اين دوربین ها كه به سیستم های پیشرفته 
تحلیل داده و هشدارهای خودكار مجهز هستند، به كاهش سرعت های غیرمجاز و 

كنترل بهتری بر رفتارهای خطرناك رانندگی كمك می كنند.

وی با اشــاره به اينکه در اين بازه زمانی، پلیس راهور فراجا جلســاتی را با بیمه 
مركزی ايران برگزار كرد تا همکاری های بیمه ای و ترافیکی را افزايش دهد، گفت: 
از جمله موضوعات مطرح شــده در اين جلسات، ارزيابی رفتارهای رانندگی برای 
تعیین حق بیمه بود كه مقرر شــد تا در آينده سیســتم های پیشرفته تری برای 
ارزيابی دقیق تر رفتارهای رانندگان و ارتباط آن با حق بیمه پیاده ســازی شــود. 
اين همکاری ها می تواند عــلاوه بر كاهش تصادفات، به مديريت بهتر هزينه های 

بیمه ای و تشويق رانندگان به رعايت قوانین ترافیکی كمك كند.
وی با اشــاره به مراســمی كه با حضور مقامات ارشد انتظامی و شهری برگزار و 
مركز جامع اطلاع رســانی برخط ترافیکی پلیس راهور تهران افتتاح شــد اظهار 
كرد: اين مركز به عنوان يك ابزار كلیدی برای افزايش شفافیت و بهبود خدمات 
ترافیکی در شــهر تهران است. با توجه به حجم بالای تردد در تهران و مشکلات 
ناشــی از آن، راه اندازی اين مركز يك ضــرورت اجتناب ناپذير بود. اين مركز با 
ارائــه اطلاعات لحظه ای از وضعیت ترافیك، به شــهروندان كمك خواهد كرد تا 

برنامه ريزی دقیق تری برای سفرهای خود داشته باشند.
ريیــس پلیس راهور فراجا ذز خاتمه تاكید كرد: در هفته فراجا، همکاری نزديك 
پلیس راهور و سازمان اورژانس كشور بار ديگر مورد تأكید قرار گرفت. با همکاری 
مشــترك اين دو نهاد، در شناســايی و رفع نقاط حادثه خیز و امدادرسانی سريع 
به مصدومان، نقش بســزايی در كاهش تلفات جاده ای خواهیم داشــت. اگرچه 
آمــار جانباختگان تصادفات كاهش يافته اســت، اما تعــداد مصدومان همچنان 
نگران كننده اســت. به همین دلیل، همکاری هر دو نهاد برای كاهش مصدومان 
و بهبود خدمات رســانی به حادثه ديدگان در طرح زمســتانی امســال از اهمیت 
ويژه ای برخوردار اســت. در حــال حاضر يکی از چالش هــای موجود، كمبود و 
فرسودگی ناوگان آمبولانس است. پلیس راهور متعهد شده است تا با رفع موانع 
موجود، در نوسازی ناوگان آمبولانس همکاری كند. اين موضوع در بهبود كیفیت 

خدمات رسانی اورژانس بسیار مؤثر خواهد بود.

۴ خدمت پلیس راهور اینترنتی شد
 افزایش دوربین های کنترل سرعت

 و تخلفات در کشور

مديركل بهزيستی استان تهران با اشاره به اينکه بیش از 
3 هزار كودك كار تحت پوشش بهزيستی هستند، گفت: 
حدود هزار و 100 كودك اتباع نیز به همراه خانواده رد 

مرز شده اند.
محمــد نصیری، مديركل بهزيســتی اســتان تهران در 
رابطه با عملکرد شــهرداری تهران در حوزه ساماندهی 
آســیب های اجتماعی اظهار كرد: اگر بخواهیم عبارتی 
درباره عملکرد شــهرداری به كار ببريم، بهترين عبارت 
را مقام معظم رهبری فرمودند. ايشــان در جلساتی كه 
در حوزه آسیب های اجتماعی برگزار شد، فرمودند: »كار 
روتین دســتگاه ها را كنار بگذاريد. ما در مقابله با آسیب 
اجتماعــی، كار فوق العاده می خواهیم«. كار شــهرداری 
تهران در اين يك سالی كه تقريباً از اين فرآيند می گذرد 
مصــداق صحبت مقــام معظم رهبــری، كار فوق العاده 
بوده اســت به خصوص در دو موضــوع معتاد متجاهر و 
كودك كار اين مساله محقق شد. وی افزود: در خصوص 
ســاماندهی كودكان كار نیازی به توضیح نیســت، تنها 
كافی است از شــهروندان سوال شود كه به خاطر داريد 
در گذشته در سر چهارراه ها چه وضعیتی بوده و در حال 
حاضر چه وضعیتی برقرار است؟ در خصوص ساماندهی 
معتادين متجاهر نیز تنها كافی اســت شــهروندان در 

مناطقی چون شــوش، هرندی و... حضور يابند و شرايط 
اين مناطق را با گذشته مقايسه كنند.

نصیری با تاكید بر اينکــه نکته اصلی در بحث عملکرد 
شــهرداری تهران در خصوص ســاماندهی آسیب های 
اجتماعی اين اســت كه شــهرداری بعضاً كم وكاســتی 
دســتگاه ها را پوشــش می دهد، گفت: جنس شهرداری 
مطالبه گری نیســت بلکه حمايت گری است و با حمايت 
از دستگاه ها اين امر را انجام می دهد. وی ادامه داد: امید 
دارم در موضوعات ديگر آســیب های اجتماعی نیز ورود 
كنیــم و همان كاری كه در حوزه كــودك كار و معتاد 
متجاهر انجام شــده را در خصــوص اين موضوعات نیز 
انجام دهیم. مديركل بهزيستی استان تهران در خصوص 
آمار كودكان كاری كه تحت پوشــش سازمان بهزيستی 
قرار دارند، بیان داشت: تا به امروز 3 هزار و 192 كودك 

جذب سازمان بهزيستی شده و ساماندهی شدند.
وی در رابطه با مراكز ســازمان بهزيســتی در خصوص 
نگهداری از كــودكان مطرح كــرد: در اين مدت 700 
كودك بــدون سرپرســت مؤثر را در مراكــز نگهداری 
شــبانه روزی ســاماندهی كرده ايم. نصیــری در پايان 
خاطرنشــان كرد: حدود هزار و 100 كودك اتباع نیز به 

همراه خانواده رد مرز شدند.

 بیش از ۳ هزار کودک کار در تهران 
تحت پوشش بهزیستی هستند

معاون امور تولیدی سازمان بازرسی كل كشور طی نامه 
ای خطاب به وزير جهاد كشــاورزی در خصوص تعیین 
تکلیف برنج انباشــت شده كشــاورزان در كارخانجات 

هشدار داد.
به گزارش روابط عمومی ســازمان بازرســی كل كشور، 
احمد اســديان معاون نظارت و بازرســی امور تولیدی 
سازمان بازرسی كل كشــور طی نامه ای خطاب به وزير 
جهاد كشــاورزی و رئیس شورای قیمت گذاری و اتخاذ 
سیاســت های حمايتی محصولات اساسی كشاورزی با 
اشــاره به واردات برنج بیش از نیاز داخل طی دو ســال 
اخیر نوشت: حسب بررســی ها، دستور معاون اول وقت 
رئیس جمهور مورخ  1402/05/10 و بند چهارم مصوبه 
ســتاد تنظیم بازار مورخ 1403/04/03 مبنی بر صدور 
مجوز واردات در قبــال خريد برنج تولید داخل، اجرايی 

نگرديده است.
وی در ادامـه بـه برداشـت مکانیـزه شـالیزارها بـه ويـژه 
در اسـتان های شـمالی كشـور طـی سـالهای اخیـر و 
كاهـش زمان نگهداری شـلتوك های برداشـت شـده نزد 
كشـاورزان اشـاره و خاطرنشان كرد: كشـاورزان به ناچار 
محصـول خـود را بلافاصلـه پـس از برداشـت، تحويـل 
صاحبـان كارخانجـات شـالیکوبی داده و فرآينـد تبديل 

و فـرآوری در محـل كارخانجـات مزبـور بـه لحـاظ بـالا 
بـودن حجـم تحويل شـالی، بـا تأخیـر مواجه می شـود. 
از سـوی ديگـر فقـدان امکانـات، تجهیـزات و انبارهـای 
لازم در كارخانجـات جهت نگهداری شـلتوك ها، موجب 
انباشـت و تجمیـع بخش قابـل توجهی از شـلتوك ها در 
فضـای بـاز و غیرمسـقف محوطـه آن هـا شـده و شـروع 
بارش هـای پايیـزی و رطوبـت بـالای منطقـه نیـز باعث 
افزايـش ضايعـات، تغییـر رنـگ و شکسـته شـدن برنـج 
در فرآينـد فـرآوری و نیـز ايجـاد منظـره ناخوشـايند در 
انظـار عمـوم ناشـی از رها شـدگی شـلتوك ها در فضای 

بـاز گرديده اسـت.
اســديان در پايان تاكید كرد كه در راســتای بند »ج« 
ماده )11( قانون تشکیل سازمان بازرسی كل كشور و در 
راستای تحقق شعار سال، ماده )32( قانون برنامه هفتم 
پیشرفت جمهوری اسلامی ايران و به منظور جلوگیری 
از ضرر و زيان به تولیدكننــدگان برنج داخلی و به تبع 
آن سلب انگیزه تولید و تغییر كاربری اراضی درجه 1 و 
2، نسبت به اتخاذ سیاست های حمايتی و تعیین ساز و 
كار لازم برای خريد برنج های دپو شده موصوف اقدام و 
نتايج حاصله را به انضمام مدارك و مستندات مربوط، به 

اين سازمان ارسال نمايند.

 هشدار سازمان بازرسی 
در خصوص انباشت برنج تولید داخل
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